

Garden PRO



BONE MEAL FARINE D'OS 2-11-0

1.2kg

Net Weight/Poids Net
READ LABEL BEFORE USING
LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT D'USAGE

For planting trees, shrubs, flowers
and bulbs. Spring, Summer and Fall.
Pour planter des arbres, arbustes, fleurs et bulbes.
Printemps, été et automne.

TerraLink
TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Road
Abbotsford, BC V2S 7M1

BENEFITS:

GardenPRO Bonemeal is a completely organic fertilizer, which slowly releases nutrients to feed plants over a long time period.

DIRECTIONS FOR USE:

Bulbs and Flower Beds: Mix 125 g (1/4 lb) into the soil at the bottom of the planting hole. Cover mixture with soil, plant and pack firmly. Water well.

Small Evergreens and Shrubs: During early spring, work into soil at the rate of 250 g (1/2 lb) for each meter (33") of plant height.

AVANTAGES : La farine d'os GardenPro est un engrais entièrement organique qui libère ses éléments nutritifs lentement, sur une longue période de temps.

MODE D'EMPLOI : *Bulbes et autres plants de parterre:* Ajouter 125 gr (1/4 lb) de farine à la terre dans le fond du trou et mélanger. Couvrir de terre, puis planter le bulbe ou le semis fermement. Bien arroser.

Petits conifères ou arbustes: Tôt le printemps, incorporer la farine d'os à la terre. Méler 250 gr. (1/4 lb) par mètre (3 pi.) de taille de la plante.



GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Total Nitrogen (N):2%
Available Phosphoric Acid (P₂O₅):11%

PRECAUTION: Keep away from children and pets. Keep dry.

WARNING: Feeding this product to cattle, bison, sheep, goat, elk, deer or other ruminants is illegal and subject to fines or other punishment under the Health of Animals Act. This product is not to be used on pasture land or other grazing areas for ruminants. Do not ingest this product. Wash hands after use.

ANALYSE MINIMUM GARANTIE:

Azote Totale (N):2%
Acide Phosphorique disponible (P₂O₅):11%

ATTENTION:

Garder hors de portée des enfants et animaux domestiques. Garder sec.

AVERTISSEMENT:

Il est interdit de donner ce produit aux bovins, ovins, caprins, cervidés ou autres ruminants en vertu de la Loi sur la santé des animaux, sous peine d'amende ou autre sanction. Ne pas utiliser pour engraisser les pâturages pour ruminants. Ne pas ingérer. Se laver les mains après avoir utilisé ce produit.

Manufactured & Distributed by:
TerraLink Horticulture Inc.



Made in Canada
www.tlhort.com

